
PETDESET LET GIMNAZUE MHOJE DOBRAŠINOVIČ IZ BIJELEGA POLJA

Pobudniki pobratenja
V eni zadujih številk Dogo-

vrov smo vam predstavili po-
brateno občino Bijelo Polje.
Le malo naših občanov pa
najbrž ve, da so prve pobude
za pobratenje prav s tozanas
oddaljeno oličiuo v srcu črne
gore prišle od prosvetnih de-
lavccv gimnazije Poljane ter
bijelopoljske gimnazije, ki nosi
ime po profesorju revolucio-
narju Miloju Dobrašinoviču.
Gimnaziji sta namreč že pred
tem dobro sodelovali na neka-
terih področjih dejavnosti, ki
so se danes samo še okrepi-
le. Ob našem obisku y Bijelem
Polju smo seveda obiskall tu-
di gimnazijo MUoja Dobraši-
noviča in se zadržali v dalj-
šem razgovoru z njenim direk-
torjem Miloradom Golubovi-
fem.

Pomemben jubilej
Medtem ko je po hodnikih

gimnazije zamiral še zadnji
vrišč razigraniti dijakov po
ravno končanem odmoru, nam
je njen direktor M. Golubo-
vid z odmerjeniini stavki pri-
povedoval o njeni zgodovtni
ter pomenu v socialno-ekonom-
skem in kulturno-prosvetnem
razvoju področja, ki ga danes
sajema občina Bijelo Polje.

Gimnazija proslavlja letos
issredno pomemben jubilej,
petdesetletnico svojega delova-
nja. V njenih. klopeh so sede-
li znani revolucionarji in na-
Todni heroji, saj je več kot
sto dijakov in profesorjev da-
lo svoja življenja za svobodo.
Večina strokovnega kadra, ki

je danes zaposlen v delovnih
organizacijah ali ddajo kot
aktivni družbenopolitični de-
lavci, so bili dijaki te gimna-
zije. Najpomembnejše v tem
trenutku pa je, da kvalitetno
delo gimnazije zagotavlja d o
bro osnpvo učencem za šola-
nje na visokih šolah in s tein
strokovno kadrovsko bodoč-
nost občine, saj trenutno obi-
skuje visokošolske zavode v
vseh mestih Jugoslavije preko
800 bivših dijakov.

V gimnaziji je doslej matu-
riralo 3554 učencev, od tega
jih je kar 85 odstotkov iz de-
lavskih in kmečkih družin.
Prav ta podatek nam morda
najbolje prikaže, kakšno po-
membno vlogo je odigrala
gimnazija pri menjanju social-
ne strukture prebivalcev rela-
tivno nerazvite občine.

Usmerjeno izobraževanje
Seveda nas je zanimalo tu-

di delo gimnazije in življenje
na njej v tem trenutku, o če-
mer je njen direktor prav
rad povedal tole:

»V letošnjem šolskem letu
je bil vpis izredno velik, saj
je vpisanth v vseh oddelkdli kar
1565 dijakov. čeprav so realne
kapacitete gimnazije, IIB. kateri
poučuje 65 profesorjev, okrog
1000 dijakov, smo to storili
zaradi prehoda na usmerjeno
izobraževanje. Dijaki prvih
razredov so namrečdijakiprve
faze usmerjenega izobraževa-
nja, ter delajo po novih uč-
nih načrtih reformirane sred-
nje šole. Takšen program bo
potekal še drugo leto, tako da
se šele v tretjem letniku dijak
usmerja v svoj bodoči poklic.

Takšen prehod je nastal po
nekajletnih proučevanjih ter
je njegov osnovni cilj omogo-
čiti učencem lažjo usmeritev
v profil, ki jim leži. Ni pa ne-
pomembno, da to pomeni tu-
di boljšo usmeritev po potre-
bah kadrov v združenem delu.
Novi programi pa so od nas
zahtevali tudi druge pristope.
Ena od najznačajnejših novi-
tet v programih je prav goto-
vo delovna praksa učencev v
organizacijah zdrnženega dela,
kar pa zahteva tudi možnost
praktične realizacije tega. Tre-
ba pa je vendar reči, da smo
našli veliko razumevatvje s
strani delovnih organizacij
kljub nekaterim materialnim
težavam.

Slovenščina fakultativni
jezik

Med razgovorom je v pisar-
no, kjer smo se pogovarjali,
stopila turti tovarišica Stanka
Bušmirovid-štibec, ki pouču.je
na gimnaziji angleščino, roje-
na pa je v Račah pri Maribo-
ru, od koder sta se pred štiri-
mi leti z možem preselila v
Bijelo Polje. Stanka poučuje tu-
di slovenski jezik, ki je kot
fakultativni predmet za učen-
ce tretjih letnikov ter ga obi-
skuje preko štirideset dijakov,
čeprav je zanimanje mnogo

večje. Ravno zaradi tako iz-
rednega zanimanja za sloven-
ščino in slovensko literaturo
na gimnaziji resno razmišljajo
o nastavitvi še enega profesor-
ja slovenskega jezika. Velik
pomen pa dajejo tudi sodelo-
vanju z gimnazijo Poljane, ki
poteka danes po že sprejetem
programu, ki se pa stalno iz-
grajuje in bogati. Lansko leto
so potekali t.i. Dnevi Sloveni-
je v B. Polju v okviru katerih
so predavali v slovenskem je-
ziku profesorji iz Ljubljane.
Letos bodo gimnazijo Poljane
obiskali profesorji iz Bijelega
Polja.

Naš pogovor je potekal še
o mnogih aktivnostih ter pe-
strem življenju in delu dija-
kov in profesorjev na gimna-
ziji v Bijelera Polju, ki kljub
težkim pogojem v katerih de-
la, izpolnjuje izi^dno pomemb-
no vlogo v življenju občine.
Nakazane so bile še mnoge
želje in možnosti sodelovanja
na prosvetno-kulturnem pod-
ročju obeh pobratenih občin,
od katerih se bodo mnoge tu-
di še uresničile.
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